
 

 

Víztudományi Kar  
kari részönkormányzatának 

beszámolója 
 

Januárban a VTK HÖK elsősorban a szemeszternyitó és az év eleji rendezvények 
előkészületeire koncentrált. Az Educatio rendezvényen 5 hallgató képviselte a kart, emellett 
sikeresen lezajlott a Jeges Estek egyeztetése. A hónap során jelentős számú tanulmányi kérdés 
érkezett, különösen a tárgyfelvétellel kapcsolatban, melyek nagy részét megoldottuk a 
Tanulmányi Osztállyal való együttműködésben. A kollégiumban több kiköltözés és költözés 
zajlott, a konyhák állapota továbbra is problémát jelentett. Fontos előrelépés volt a 
módosított Statútum elfogadása és a Rendezvényszervező Bizottság megalakítása. A kar 
hallgatói körében népszerű maradt a szilveszteri parti, valamint új kommunikációs csatornát 
nyitottunk egy Facebook csoport formájában. 

Februárban számos esemény és kezdeményezés valósult meg. A szemeszternyitó 
rendezvény kiemelkedő részvétellel zajlott, a hallgatói tér pedig aktív közösségi helyszínként 
funkcionált. A farsangi bál és a pingpongbajnokság jelentős érdeklődést váltott ki, míg a 
Valentin-napi rendezvény meghitt hangulatban telt. A tanulmányi ügyek terén 150 
kreditátviteli kérelmet bíráltak el, és továbbították a hallgatók panaszait. A kollégiumban a 
mosógépek és karbantartási kérdések jelentettek kihívást, de folyamatos egyeztetések 
zajlottak a megoldás érdekében. Kommunikációs téren új plakátok készültek, és frissítették a 
weboldalon szereplő információkat. A választmányi ülések heti rendszerességgel kerültek 
megtartásra. 

Áprilisban kiemelt rendezvényekre került sor, mint a borkulturális program, amely az egyik 
legnépszerűbb esemény volt, és a Víz Világnapja, amely több mint 300 külsős résztvevőt 
vonzott. A hónap során koszorúzásokat is szerveztek több helyszínen, valamint elkezdődött a 
szemeszterzáró előkészítése. A diákjóléti tevékenységek között szerepelt rendkívüli szociális 
támogatás kezelése, míg tanulmányi ügyekben új szakok és szakirányok vizsgálata zajlott. A 
kollégiumi problémák továbbra is napirenden voltak, különösen a mosógépek állapota. A 
kommunikációs tevékenységek között plakátok készítése és rendezvényfotók készítése is 
szerepelt. Elkezdődött a gólyatábor szervezése és a résztvevők kiválasztása. 



 

 

Májusban elsősorban a hallgatók támogatására és tanulmányi kérdések rendezésére 
fókuszáltak. Bár rendezvényeket ebben a hónapban nem szerveztek, a hallgatók számára 
továbbra is elérhetővé tették a hallgatói teret, és segítettek különböző kérelmek, például 
tűzgyújtási engedélyek ügyintézésében. Tanulmányi ügyek terén aktívan közbenjártak 
vizsgajelentkezési problémák megoldásában, valamint tájékoztatták a hallgatókat a 
vizsgaidőszak határidejeiről és követelményeiről. A kollégiumi ügyek között a visszarendezési 
felhívások és a nyári kollégiumra való előkészületek kaptak hangsúlyt. Kommunikációs téren 
részt vettek egy bemutató kisfilm készítésében, valamint frissítették a weboldalon szereplő 
információkat. A választmányi üléseken több új projektet indítottak, amelyek szeptemberig 
tartó munkát irányoztak elő. 

Júliusban a rendezvényszervezés terén csendesebb hónap volt, de a hallgatók támogatására 
továbbra is nagy figyelmet fordítottak. A hallgatói tér kihasználásával segítették a kérelmek 
kezelését és a tűzgyújtási engedélyek ügyintézését, valamint ellenőrizték a tér tisztaságát és 
rendjét. A diákjóléti ügyek között a panaszok továbbítása és az ösztöndíjakkal kapcsolatos 
segítségnyújtás folyamatos volt. A kollégiumi tevékenységekben a nyári bútorok 
karbantartása és a felsőbb éves hallgatók kérelmeinek kezelése kapott hangsúlyt. 
Kommunikációs téren az elsőéves hallgatók számára gólyatábori felhívásokat tettek közzé, és 
létrehozták a privát csoportjaikat. A választmányi üléseken több közös projektet indítottak, és 
elkezdődött az egyes pozíciók betanítása. 

Augusztusban a fő fókusz a gólyatábor lebonyolításán és az őszi szemeszternyitó 
előkészítésén volt. A kari rendezvényszervezéssel egyeztették az éves terveket, valamint 
elsőéves hallgatókat toboroztak a központi tanévnyitóra. A következő negyedév 
programjainak összeállítása is megkezdődött. Diákjóléti ügyekben folytatták a panaszok 
kezelését, a kollégiumi pályázatok bírálatát, és segítettek az elsőévesek beiratkozásában, a 
szükséges dokumentumok beszerzésében és tájékoztatásában. Kollégiumi ügyek terén a 
szobabeosztások elkészítése és a szobatárs igények figyelembevétele volt kiemelt feladat. 
Kommunikációs tevékenységek során részletes tájékoztatókat készítettek a campus 
lehetőségeiről, és hallgatóbarát tájékoztatók segítségével könnyítették meg az elsőévesek 
eligazodását. Az őszi választások időpontjainak megtervezése és a mentorprogram 
koordinálása is elkezdődött. 



 

 

Szeptemberben a rendezvények kiemelt figyelmet kaptak, különösen az őszi 
szemeszternyitó, amely rekordszámú hallgatót vonzott. Elkezdődött az októberi programok 
tervezése és a gólyabál szervezése, beleértve az elsőévesek táncpróbáit és a segítők 
toborzását. Diákjóléti ügyekben pályázatokat hirdettek meg, valamint folytatták a panaszok 
kezelését és ösztöndíjakkal kapcsolatos segítségnyújtást. Tanulmányi kérdésekben a 
hallgatókat folyamatosan tájékoztatták a fontos határidőkről és a szabadon választható 
tárgyak indításáról. Kollégiumi ügyekben az átköltözések koordinálása, a szobabeosztások 
elkészítése és a nagyterasz rendben tartása jelentették a főbb feladatokat. A kommunikációs 
tevékenységek során a szemeszternyitót és más eseményeket népszerűsítettek, valamint 
hallgatóbarát tájékoztatókat készítettek. A választásokhoz kapcsolódó feladatokat is 
elvégezték, és a választmányi ülések során folyamatosan tájékoztatták a tagokat. 

Októberben a gólyabál szervezése volt a legkiemelkedőbb esemény, amely komoly 
előkészületeket igényelt, beleértve a szükséges papírmunkát, bejelentéseket, dekorációk 
tervezését, meghívók kiküldését és eszközök beszerzését. Emellett a kari 
rendezvényszervezéssel több esemény kapcsán is együttműködtek, és folytatták az 
elsőévesek táncpróbáinak felügyeletét. Diákjóléti ügyekben ösztöndíjpályázatokat hirdettek 
meg és kezeltek, valamint megoldást kerestek a hallgatói panaszokra. Tanulmányi területen 
részt vettek a Kari Képzésfejlesztési Tanács ülésén, ahol javaslatokat tettek a hallgatói 
leterheltség csökkentésére. A kollégiumban az átköltözések koordinálása, a szobabeosztások 
aktualizálása és a terasz rendben tartása voltak a fő feladatok. A kommunikációs 
tevékenységek között a gólyabál népszerűsítése, plakátkészítés, valamint hallgatóbarát 
tájékoztatók készítése szerepelt. A választmányi ülések mellett megtörtént a tisztújítás, és 
megtervezték a bizottsági ülések időpontjait. 

Novemberben a 2025-ös rendezvénynaptár elkészítése és egyeztetése került fókuszba, 
valamint több kari rendezvény és szakkollégiumi program terveit is összehangolták. Részt 
vettek a központi nyílt napon, ahol középiskolás diákokat fogadtak, kampusztúrákat vezettek, 
és tájékoztatókat tartottak. A kollégiumi karácsonyozás szervezése és egy városi vetélkedő 
lebonyolítása szintén fontos események voltak. Diákjóléti ügyekben ösztöndíjak és pályázatok 
bírálatával, valamint hallgatói panaszok kezelésével foglalkoztak. Tanulmányi területen részt 
vettek a Kari Képzésfejlesztési Tanács ülésén, és népszerűsítették az Erasmus pályázatot. A 
kollégiumi munkák során a szobabeosztások aktualizálása, a terasz karbantartása és 
karácsonyi programok előkészítése zajlott. Kommunikációs téren megkezdték a 2025-ös 
kommunikációs naptár kidolgozását, beleértve a rendezvényekhez kapcsolódó promóciós 
szövegek előkészítését. A választmányi ülések mellett bizottsági üléseket is tartottak, és 
egyeztettek a szakkollégium új vezetőségével. 

 


